
Møteprotokoll 
for 

Ungdomsråd  

Møtedato: 01.06.2021 
Møtestad: Digitalt møte via teams 
Møtetid: 14:00 – 16:00  
 
Frammøtte medlemmer  Rolle:  Representant frå:  

Frøya Ahmer Solberg Leiar  OVGS 

Sebastian Gran Reigstad Nestleiar   OVGS 

Theodor Solheim Gjenga Medlem DUO 

Lukas Bysheim Isvik Medlem Idrett 

Elise Vevle Medlem Kultur 

 

Andre som deltok på møtet:  

Josefin A. Vevle (koordinator og sekretær for ungdomsrådet)   
Linda Svidal Nordås, leiar for kultur og mangfald.  
  

 

Sakliste 

Saksnummer:  Tittel:  

20/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

21/21 Godkjenning av møteprotokoll 

22/21 Planprogram: kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk 

aktivitet 

 

Orienteringssaker:  Tittel:  

1 Oppsummering av tidlegare saker 

2 Plan for vidare arbeid i ungdomsrådet 

 

Orientering: Linda Svidal Nordås gav informasjon om planprogram for idrett, friluftsliv og 

fysisk aktivitet 

 

 



20/21: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste vert godkjent.  

01.06.21 – Ungdomsråd 

UR- 20/21 – Vedtak:  

Innkalling og saksliste med vert godkjent, med sak om helsestasjon for ungdom tatt vekk.  

21/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Møteprotokoll blir godkjent.  

01.06.21 – Ungdomsråd 

UR- 21/21 – Vedtak:  

Møteprotokoll blir godkjent.  

22/21: Planprogram: kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 

Linda orienterer om planprogrammet for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet. Oppfordrar 

ungdomsrådet til å komme med innspel på kva spørsmål om er viktig å svare på i denne 

planen.   

 

01.06.21 – Ungdomsråd:  

 

Behandling:   

Frøya Ahmer Solberg kjem med forslag om at ungdomsrådet kjem med innspel til 

planprogrammet etter sommaren. Og dermed tar saka opp igjen på neste 

ungdomsrådsmøte.  

 

UR- 22/21 – Vedtak:  

Ungdomsrådet arbeider med høyringsinnspel til planprogram for idrett, friluftsliv og fysisk 

aktivitet på neste møte. Einstemmig vedtatt  

Orienteringssak 1 – Oppsummering av status på tidlegare saker  

Koordinator, Josefin Vevle, går kort gjennom at forslag til vedtekter for ungdomsrådet er 

sendt inn, og at det kjem tilbakemelding på kva tid denne saka blir tatt opp i heradsstyret.  

Går kort gjennom Sommar på Osterøy sin plan. Ungdomsrådet syns det er dumt at det ikkje 

er tilbod om aktivitetar for ungdom på vidaregåande, særleg musikkproduksjon hadde vore 

ønskeleg. Ønsker å få dette til i sommar. Koordinator avtalar at ho undersøker dette med dei 

som organiserer, og med vidaregåande.  

Orienteringssak 2 – Plan for vidare arbeid i ungdomsrådet 

Ungdomsrådet drøfter plan vidare for møter. Alle er einig om at neste møte blir etter 

sommarferien. Sett ikkje opp dato etter sommarferien.  

 



Til å signere protokoll blir Frøya Solberg, Sebastian Gran Reigstad og Elise Vevle valt.  


